主 日 崇 拜 程 序


2019 年 5 月 19 日   早上 11 時正
Sunday worship 
　
　
19. May 2019 11am
　
1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing




2.
宣召  Calls to Worship






3.
詩歌敬拜  Hymns
1.  你是王 







2.  唱一首天上的歌






3.  你讓我生命改變




4.
讚美禱告  Praise & Prayer






5.
讀經
*  舊約： 列王紀上 1 Kings 8：12-13，27-30



Scripture reading s
*  新約： 以弗所書 Ephesians 2：17 - 22


6.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《以馬忤斯路上》



Sermon
*  Topic：《The road to Emmaus》







*  經文 Verses：路加福音 Luke 24：13 - 35


7.
回應詩歌  Hymns
*  你讓我生命改變




8.
奉獻、代禱  Offerings、supplication





9.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions
10.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t



11.
安靜、鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





代禱事項  Prayer Requests：




→
為所有有病痛，有重擔的家庭，求主安慰，醫治。



Pray for all the sick and weary. May the Lord comfort and heal.

→
為北歐聯合夏令會的籌備工作感恩，並繼續為所有服事的同工和籌備

工作禱告。Pray for the preparations for the Nordic Joint Summer camp. 
→
為加拿大短宣隊在挪威的平安健康，事奉，特別是兒童營活動。



為接待，燒飯和參與營會服事的同工禱告，求主看顧，帶領。



Pray for the health of the Canadian short-term team, for their ministries, 



especially for children's camp, as well as all who help and serve in different 

positions. May the Lord bless and guide them.




家 園 訊 息  Announcement







歡迎弟兄姊妹和朋友參加主日崇拜，







Welcome to the Sunday worship service！ 







→
今天，哥德堡堂的陳鵬傳道與陳牧師交換講道，我們特別歡迎陳傳道第一次




來本堂講道。感謝神聽了北歐弟兄姊妹的禱告，呼召感動陳傳道一家來北歐




事奉，宣教，求主特別祝福，帶領陳傳道一家。Today, Pastor Peter Chan from 



NCCC Gothenburg is having exchange with Pastor Chen. Welcome Pastor Chan to 




preach here for the first time. Thank God for listening to the prayers of the Nordic 




brothers and sisters, calling the family of Chan to serve in the NCCC. May the Lord 




bless and lead the family.








→
2019年奧斯陸堂同工退修會(5月31 - 6月1, 週五-週六）將在Hamar





(Hedmarktoppen) 舉行, 今天最後一天報名，報名費用為 300 克朗/每人 




(教會另外補助一半)。Co-worker's retreat will be held on the Hedmarktoppen




(Hamar) from  31.05-01.06. Today is the last day for registration, please contact  




brother Hanlin Huang and sister Monica. Registration fee, 300 nok per person 




(church will pay another half). 








→
加拿大短宣隊將於21-29/5在奧斯陸，活動安排：（1）22/5禮拜三13.00在




教會舉行長者專題；（2）24-26/5兒童（5-13歲）聖經營（VBS），請跟




池美娟姊妹報名。（3）5月26日崇拜後在三樓舉行親子講座，歡迎所有




家長參加。The Canadian Short-Term Mission Team in Oslo on 21-29:  topic for




the senior on Wednesday 22/5, kl.13.00; (2) The VBS for children from age 5-13 , 




Friday to Sunday (24-26/5). Please contact Meijuan for registration. 





(3) Special topic on parenting right after the service on the 26 May. All are welcome.



→
崇拜後聚會通知：（1）本周廣東話團契崇拜後在一樓；（2）中文班家長




休息區每週從13.00-14.00在三樓進行，請邀請及鼓勵家長或新朋友；




（3）宣教團契6月2日13.45在Ivy傳道家；歡迎參加。Group Info: The 




Cantonese fellowship kl.13.00 on 1st floor. (2) table for Chinese class parents on 




3rd floor 13.00-14.00.Please invite parents or new friends to participate.





(3) mission fellowship 13.45 June 2 in Ivy’s home.  





→
聖靈降臨節（6月9日-10）安排：（1）聖靈降臨節主日邀請了斯德哥爾摩堂

的沈志華牧師講道；其他牧者前往芬蘭參加吳雙姊妹的婚禮。



（2）6月10日（禮拜一）上午11.00在St.Hanshaugen（教會邊上）的公園

舉行多文化聯合崇拜及慶祝，歡迎參加，也可以預備食物出售，



為教會籌款。Pentecost (June 9-10): (1) Sunday, Pastor Shum from Stockholm 

while preach. (2) On June 10 (Monday), at 11.00 am, will have  multicultural joint 

worship and celebration which will be held in St. Hanshaugen Park. Welcome to 

participate, you can also prepare food for sale and raise money for the church.
→
請要坐夏令會巴士前往瑞典的弟兄姊妹跟池美娟姊妹報名。


Please sign up for summer camp bus. Contact person: Meijuan Chi, Tele, 96851163，

Email: Dalitaza_@hotmail.com. Account for registration fees: 1207.44.92337, 

account name, Shan Jiang. 





→
為鼓勵下一代事工的新生嬰孩參加孩童祝福/奉獻禮，今年祝福禮由

6月2日改為6月23日與Alive聯合崇拜一起進行，請家長帶著上年新生嬰孩

參加祈福奉獻，將孩子完全交托主看顧，歡迎所有孩子一起參加。

The children's blessing/dedication service will be held on June 23rd  in the joint 

worship with Alive. Please bring the newborn babies along to receive blessings 

and dedicate them fully to the Lord. Welcome all other children as well.


